

# 香港學界體育聯會2023-2024年度繳交會員年費通知

#### 敬啟者:

茲特函通知 貴校繳交 2023 – 2024 年度之會員年費港幣 300 元正。敬請 貴校填妥下列回條,並連同付款支票 (劃線支票抬頭請寫「香港學界體育聯會 九龍東區小學分會」)於 2023 年 8 月 31 日或之前 寄交回本會:

## 九龍 何文田 迦密村街 7 號 203 室 香港學界體育聯會 收

(信封面請註明「九龍東區會員年費」)

根據聯會會章第 4.8 段,如會員學校未能於 9 月 1 日前繳交年費,將視作自動放棄會籍論。學校日後如希望再度入會,將需要重新辦理入會手續。

如有任何查詢,歡迎致電 (2711 9182) 與本會職員聯絡。謝謝!

此致 九龍東區小學分會各會員學校 校長

港九地域小學辦事處執行秘書 李啟茂 謹啟

二零二三年六月十五日

------ 回 條 【請於 <u>2023 年 8 月 31 日或之前</u>連同會員年費支票寄交回本會】-------

此覆:香港學界體育聯會

### 2023 - 2024 年度會員年費

區 分	曾	:	<u>□ 港島果</u>	□ 港島西	<b>⊻</b> Л	L龍果	ロ 九龍	自	□ 兀龍西	Ш	几龍北
學校名	稱	:									
學校地	址	:									
電	話	:				_	傳	真:			
校長姓	名	:				(先生 /	女士 /	其他:			)
年費支	票	【劃線	支票抬頭請寫	「香港學界體	曾	九龍東	區小學分	會」】			
銀行名稱		:			支票號码	支票號碼:				HK\$ 3	00
					校	長簽署:					
<b>†</b>	交	印(		)							
			******		日	期:					

Date: \_\_\_\_\_



# THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION Debit Note for Annual Subscription 2023 – 2024

Please be informed that the payment of Annual Subscription 2023 – 2024 should be sent to the Federation together with the following Reply Slip on or before 31 August 2023. The Annual Subscription Fee is HK\$300. Cheque should be crossed and made payable to "The Hong Kong Schools Sports Federation Kowloon East Primary Schools Area Committee".

### Mailing Address: The Hong Kong Schools Sports Federation Room 203, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon (Please mark "Annual Subscription of KE" on the envelope)

According to Articles of Association of the Federation Art 4.8, any member failing to pay the annual subscription before September 1st shall be automatically ceased to be a member of the Federation. Any former member wishing to re-join the Federation shall be treated as new applicant.

Should you have any enquiries, please feel free to contact us at 2711 9182. Stephen Lee **Executive Secretary** Member Schools of Kowloon East Area Committee Date: 15 June 2023 ---- Reply Slip [ Please return the Slip together with cheque payment on or before 31 August 2023 ] -----To: The Hong Kong Schools Sports Federation ANNUAL SUBSCRIPTION FOR 2023 - 2024 □ KN Area Committee :□HKE□HKW ☑KE□KS□KW Name of School School Address Telephone No. Name of Principal : \_\_\_\_\_ (Mr / Ms / Others: ) Crossed Cheque payable to [The Hong Kong Schools Sports Federation Kowloon East Primary Schools Area Committee ] : \_\_\_\_\_ Cheque No.: \_\_\_\_\_ Amount: **HK\$ 300** Name of Bank Signature of Principal: School Chop